

第六屆 全港幼稚園朗誦比賽

K2 指定誦材（2 選 1）

語言：粵語 / 普通話

組別：K2 單人賽

| | |
|--|---|
| <p>《鳥鳴澗》王維</p> <p>人閒桂花落， 夜靜春山空。 月出驚山鳥， 時鳴春澗中。</p> | <p>《小雨傘》</p> <p>花朵，是小蝴蝶的傘， 荷葉，是小青蛙的傘， 蘑菇，是小螞蟻的傘， 滴滴答，下雨了， 大家都有一把傘。</p> |
|--|---|

語言：粵語 / 普通話

組別：K2 雙人賽 / 親子賽

| | |
|---|---|
| <p>《彎彎》</p> <p>月兒彎彎，像隻小船； 星星追趕，天河遊玩。 公路彎彎，盤上大山； 汽車送貨，像隻飛燕。 水渠彎彎，穿過果園； 樹苗喝飽，花香果甜。</p> | <p>《多歡笑》張丹</p> <p>公雞鳴鳴啼，叫我早早起。 小鳥喳喳叫，清晨多美好。 汽車滴滴響，送我上學校。 老師彈鋼琴，教我唱歌和舞蹈。 小朋友，齊拍手， 幼稚園裡多歡笑。 多歡笑。</p> |
|---|---|

第六屆 全港幼稚園朗誦比賽

K2 指定誦材（2 選 1）

語言：英語

組別：K2 單人賽

| | |
|---|---|
| Tom, Tom, the piper's son Tom, Tom, the piper's son, Stole a pig and away did run. The pig was eat, And Tom was beat, And Tom went howling down the street. | Hope by Ryanne Askar Hope is a dream, one that never ends Hope is a friend, one never leaves Hope is a drum beat, that guides your heart Hope plays a song, a song of life |
|---|---|

語言：英語

組別：K2 雙人賽 / 親子賽

| | |
|--|---|
| Itsy Bitsy Spider The itsy-bitsy spider Climbed up the water spout Down came the rain And washed the spider out Out came the sun And dried up all the rain And the itsy-bitsy spider Climbed up the spout again | Clouds White sheep, white sheep, On a blue hill, When the wind stops, You all stand still. When the wind blows, You walk away slow. White sheep, white sheep, Where do you go? |
|--|---|